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vodného kulturního programu, i její pokácení se 

konalo v netradičním čase a s poněkud zkráce-

Stejně jako byla letošní májka kvůli omezujícím 

protipandemickým opatřením postavena v ne-

obvyklém čase a bez obvyklého velkého dopro-

Obrazem z našeho města 
a přidružených obcí Str. 3 

Deváťáci se loučili  
v amfiteátru KD Str. 4 

V 1.A vyhlíželi spolužáky, 
prázdniny a lepší časy Str. 8

Pasování školáků v MŠ 
Komenského Str. 12
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Z obsahu

Cena: 5,- Kč 
Vyšlo v Březové dne: 8. 7. 2020

 V rámci tématu „Ze života hmyzu“ 
jsme s dětmi z MŠ Smetanova navštívily 
včelí úl pana Kříže z Březové. Se vším nás 
seznámil syn pana Kříže Marek. Vysvět-
lil, jak to ve včelím úlu chodí, jak dlouho 
včelka žije, co má v  úlu za  úkoly a  jak 
vlastně ta dobrota – MED – vzniká. 

Díky postupnému rozvolňování protipandemic-

kých vládních opatření mohly být uspořádány 

po delší době první menší kulturněspolečnské 

akce. 12. června tak u hasičské zbrojnice proběhlo 

slavnostní setkání členů březovského sboru dob-

rovolných hasičů s pozvanými hosty. Na Březo-

vou zavítali členové spřátelených okolních SDH, 

zástupci profesionálních hasičů, dále starostové 

obcí, pro které náš březovský SDH zajišťuje po-

žární ochranu, zástupci dodavatele nedávno do-

končené opravy a zateplení hasičské zbrojnice 

či zástupci firmy zajišťujících tzv. dotační man-

stR. 14

 Po jarním „pandemickém útlumu“ 
březovští prakisté pokračovali ve  své 
letošní soutěžní střelecké sezóně. 30. 
května se zúčastnili soutěže M ČR v mo-
ravských Mutěnicích a 20. června soutě-
že v Kynšperku nad Ohří. Z výsledkových 
listin lze vyčíst, že se celostátně objevuje 
celá řada nových velmi dobrých střelců...

kácení máje. Tradice netradičně

pokračování na str. 2

pokračování na str. 2

Hasiči představili nový vůz  
a zateplenou hasičárnu

12. září 2020

Setkání harmonikářů

KD Březová

29. září 2020

Petr Nárožný a Kamarádi

KD Březová

připravuje se: 
Září 2020

stR. 7

 Začalo léto. Svítí sluníčko. Využívá-
me krásných a  posledních společných 
dní ve škole. Jdeme do lesa. Zjišťujeme, 
že učení na  dálku jsme nezanedbali. 
Poznáváme rostliny, trávy, lesní plody 
i stromy.

 MaRching BanD V aKci

  MOnS. DR.  MaJKOV SVětí nOVý DOPRaVní VůZ 
naŠich haSiČů

 PRVní ZářEZ DO MáJKy 
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Další kulturní program se živou hudbou proběhl 

u hasičárny. I přes absenci větší propagace akce byla 

velmi hojná účast, pro velký zájem bylo dokonce 

nutno doplnit stoly a lavice pro další příchozí.

Velké poděkování zasluhují členové našeho SDH, 

kteří při přípravě a průběhu akce odvedli velký kus 

práce. 

ným programem. Tentokrát jej okořenilo vystou-

pení sokolovského orchestru Bohemian Marching 

Band, který přítomné posluchače nadchl svým po-

jetím dechové hudby. 

společenská 
kronika

jubileum 
oslavili:

Jana Toušová

Marie Opltová

Josef Putyra

Miroslav Gryc

Eva Macáková

Pavel Pekuniak

Jana Bouřilová

Jiří Boček

navždy nás 
opustili...

Jana Wehnerová

Marie Brlášová

Jana Prezmecká

pocHvalu 
zasluHují...

Členové SDH Březová 
kteří i přes letošní složité podmínky 

vyvolané protipandemickými opatře-

ními v červnu uspořádali společenské 

setkání s představením nové techniky 

a zrekonstruované hasičárny a o den 

později pak slavnostní, byť netradiční 

kácení máje s doprovodným kultur-

ním programem. 

nelíbí se nám...
...nerespektování nočního klidu 

některými nájemci Rudolecké 

stodoly. Tento objekt bývá radnicí 

pronajímán mimo jiné i  k  pořá-

dání různých rodinných či přátel-

ských oslav, avšak bohužel i přes 

důrazná upozornění si místní oby-

vatelé často stěžují na nepřiměře-

ný hluk způsobovaný účastníky 

těchto party v nočních hodinách. 

Radnice proto zřejmě bude nuce-

na přistoupit k časovému omeze-

ní užívání.  

pokračování ze str. 1 

pokračování na str. 3

Hasiči představili nový vůz  
a zateplenou hasičárnu

agement, díky které se v nedávné době podaři-

lo získat významné dotace na nový hasičský vůz 

a na zmíněné zateplení hasičárny. V úvodu staros-

ta města přivítal účastníky a pohovořil o smyslupl-

nosti investování prostředků do provozu hasičské 

jednotky a její techniky. Ocenil též dlouhodobou 

přínosnou práci našich hasičů. Březovští hasiči 

pak hostům představili nový dopravní automobil 

Crafter a opravenou a zateplenou požární zbrojni-

ci s byty, novými dveřmi u garáží a novými okny. 

Došlo i k úpravám v okolí hasičárny. 

Starosta města byl požádán, aby osobně umístil 

do čela požární zbrojnice zrenovovanou sošku sv. 

Floriána, patrona hasičů. Profesionální hasiči ze 

Sokolova, kteří se dostavili s vysokozdvižnou plo-

šinou, starostu města bezpečně zvedli, aby mohl 

sošku umístit do vikýře v čele hasičárny.

Sošku svatého Floriána i nové auto našich hasičů 

vysvětil přítomný farář Dr. Majkov. Součástí akce 

pak bylo občerstvení a přátelské posezení při živé 

hudbě.

 StaROSta MěSta těSně PřED ODlEtEM PlOŠinOu. 
ZáStuPcE SDh M. luKáŠ Mu PřEDáVá SOŠKu 
SVatéhO FlORiána...

 POZVaní hOSté 

 FlORián už JE na SVéM MíStě

kácení máje. Tradice netradičně

  POSlEDní ZáSEK. nEJZKuŠEněJŠí haSiČ PřESně 
SMěRuJE cíl DOPaDu

  nEZBytný REJ Dětí, KtERé SE Snaží „ulOVit“ Si 
na PaMátKu StužKy Z PRáVě POKácEné MáJKy

pokračování ze str. 1 
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...jak si někteří jedinci pletou míst-

ní komunikace se závodní dráhou 

(hlavně bývalá silnice R6, ale i ulice 

Hlavní aj.). Město proto bude inici-

ovat častější policejní kontroly do-

držování rychlosti.

víte, že...
...březovské Babycentrum se bude 

stěhovat do nových prostor v budově 

bývalého tzv. internátu? Zde dostane 

k dispozici prostory, v nichž dosud 

probíhala výuka místní pobočky ZUŠ, 

která se také přesune do nových 

prostor. Důvodem je především 

frekvence parkování vozidel 

v souvislosti s užíváním Babycentra, 

kdy docházelo k omezení možností 

parkování obyvatelů domu, v němž 

Babycentrum dosud sídlí. Uvolněné 

prostory po Babycentru by mohly 

být nabídnuty k prodeji, k pronájmu 

nebo využity k vybudování bytu 

apod. O tomto bude rozhodnuto 

v průběhu září nebo října, s tím, že 

jedním z hlavních kritérií bude, aby 

nové využití prostor nezatěžovalo 

zdejší obyvatele. 

...místostarosta města Jaroslav Bělíček 

se v Sokolově zúčastnil setkání 

zástupců měst a obcí Karlovarského 

kraje, krajských představitelů 

a zástupců společnosti Sokolovská 

uhelná s předsedou vlády Andrejem 

Babišem a několika dalšími vládními 

činiteli? Tématem jednání byla 

především vládní pomoc regionu 

s souvislosti s postupným útlumem 

činnosti Sokolovské uhelné.

...10. června navštívil březovskou 

radnici hejtman Karlovarského kraje 

Petr Kubis? Starosta jej informoval 

o aktuálním dění v našem městě 

i o budoucích rozvojových plánech 

Březové a okolí. Hejtmanu Kubisovi 

byla též představena studie využití 

pokračování na str. 4

 BřEZOVSKá žiVá huDBa V aKci  PODVEČERní POSEZEní

obrazem z našeHo města

  na  VEřEJnéM PROStRanStVí Za  BytOVýMi 
DOMy ČP. 131 (náM. MíRu) a  ČP. 165 (ul. OKRužní) 
SE V SOuČaSné DOBě BuDuJí nOVá DětSKá hřiŠtě. 
PlOcha BuDE OSaZEna DětSKýMi hERníMi PRVKy 
a  náSlEDně ZDE DOJDE i  K  VyBuDOVání POSEZEní. 
tatO MEnŠí DětSKá hřiŠtě SE na BřEZOVé těŠí VElKé 
OBliBě a  na  ZáKlaDě POžaDaVKů OBČanů BylO 
ROZhODnutO O  JEJich VyBuDOVání i  V  těchtO 
lOKalitách. cElKOVé náKlaDy SE POhyBuJí VE VýŠi 
cca 450 tiSíc KORun.

  na  KOnci KVětna Byla V  ČáSti aRnOltOV 
REaliZOVána DRuhá EtaPa OPRaVy POVRchu 
SilnicE, a  tO V  úSEKu OD  BýValéhO ZáMEČKu 
SMěREM DO  OBcE. náSlEDně DOŠlO i  K  DOSyPání 
KRaJnic a úPRaVě SJEZDů K DOMKůM. DODatEČně 
BuDE JEŠtě PROVEDEnO VODOROVné DOPRaVní 
ZnaČEní. OPRaVa POVRchu SilnicE Byla 
PROVEDEna SPRáVcEM KOMuniKacE S  FinanČníM 
PřiSPěníM MěSta BřEZOVá. cElKOVé náKlaDy SE 
VyŠPlhaJí hODně PřES MiliOn KORun.

  JaK JSME Již inFORMOVali V  KVětnOVéM 
ZPRaVODaJi, na  hřiŠti S  uMělýM POVRchEM 
V  aREálu FK OlyMPiE Byly DODatEČně VlEPEny 
nOVé laJny taK, aBy SE DalO hřiŠtě VyužíVat i PRO 
Jiné SPORty. hřiŠtě taK OKaMžitě ZaČala VyužíVat 
SKuPinKa naDŠEných nOhEJBaliStů a  SnaD SE cO 
nEViDět DOČKáME nOhEJBalOVéhO tuRnaJE. 

  PRácE na  VýStaVBě nOVéhO aREálu Mh SE 
SBěRnýM DVOREM POKRaČuJí. nOVě PřiBylO 
ZatRuBnění KORyta POtOKa a  VýStaVěna Byla 
OPěRná gaBiOnOVá ZEĎ PODél řaDOVých gaRáží.
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areálu bývalého zámku na Kostelní 

Bříze. Petr Kubis přislíbil, že bude 

iniciovat setkání s kompetentními 

zástupci kraje, kteří mají v gesci 

regionální rozvoj, a přislíbil pomoc 

při snaze získat případného investora 

k vhodnému budoucímu využití 

tohoto areálu, na který navazuje 

dlouhodobě udržovaný zámecký 

park a zdejší prostředí tak přímo volá 

po využití ve zdravotně rekreačním či 

sociálním charakteru.

...16. proběhla na Drahotíně společná 

schůzka zástupců radnice s firmou 

vlastnící v této lokalitě pozemky 

po bývalé mateřské škole? Firma 

v minulosti tyto pozemky od radnice 

odkoupila, a to s developerským 

záměrem. Následně realizovala 

jejich zasíťování, avšak již delší dobu 

se v lokalitě nic neděje. Zástupci 

investorské firmy na schůzce uvedli, 

že původní záměry a plány se nemění, 

avšak drhnou jednání s případnými 

budoucími kupujícími. Zájemci 

o případnou koupi či výstavbu 

řadových domů by byli, avšak 

vzhledem k velké finanční náročnosti 

vesměs od záměru nakonec ustoupí. 

Firma totiž promítá do požadované 

ceny nemalé náklady na odstranění 

původních staveb a samozřejmě 

kompletní zasíťování, což v součtu 

znamená, že cena je pro zájemce 

vysoká.

Zástupci firmy uvedli, že zřejmě 

dojde k částečnému přehodnocení 

způsobu využití území, protože se 

jako schůdnější jeví výstavba menších 

bytů, samozřejmě za případné 

příznivější ceny. O takové by měl být 

na Březové zájem. Nicméně však je 

třeba dodržet podmínky výstavby 

dle schváleného územního plánu. 

Čas tedy ukáže, jak se bude situace 

v tomto prostoru dále vyvíjet. 

pokračování na str. 5

loučení deváťáků 29. června v amfiteátru KD
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...březovský kulturní dům během 

měsíce června hostil několik 

nadregionálních akcí? Uskutečnilo 

se zde např. setkání zástupců 

Mikroregionu Sokolov-východ, valná 

hromada zakladatelů a partnerů 

MAS Sokolovsko či valná hromada 

Sokolovské vodárenské s.r.o. Akce 

byly poznamenány stávajícími 

hygienickými opatření, probíhaly 

ve velkém sále, aby byly zajištěny 

potřebné odstupy přítomných atd. 

Poděkování zaslouží pracovníci KD 

a MFC, kteří museli v této souvislosti 

zrealizovat celou řadu organizačně 

technických opatření.

...19. června navštívil historicky poprvé 

březovskou radnici současný senátor 

za volební obvod Sokolov pan 

Miroslav Balatka? Z podnětu některých 

občanů se zajímal o problematiku 

budoucího využití pozemku mezi 

Březovou a bývalou silnicí R6 a tázal se 

i na různorodé názory týkající se života 

města. Starosta města jej obeznámil 

s budoucími rozvojovými plány 

Březové a okolních vsí. Senátor Balatka 

naopak informoval starostu města, 

jaké aktuální záležitosti v senátu řeší 

atd. 

...22. června proběhlo jednání 

starosty a místostarosty města se 

zástupci Společenství vlastníků 

domu čp. 358, kde se dlouhodobě 

řeší problematika parkování a užívání 

veřejných prostranství? Policie ČR 

má ke způsobu parkování zdejších 

obyvatel výhrady, o čemž svědčí 

cela řada udělených pokut. Předseda 

společenství proto požádal jménem 

zdejších obyvatel dopravní situaci 

kolem tohoto domu řešit. Po proběhlé 

diskusi bylo městem přislíbeno zdejší 

situaci operativněji řešit. Je však třeba 

respektovat, že každé opatření je vždy 

závislé na stanovisku příslušného 

dopravního orgánu.

...29. června proběhlo atypické 

rozloučení se žáky 9. tříd březovské 

základní školy? Vzhledem k nutným 

omezujícím hygienickým opatřením 

pokračování na str. 6

Radní poté v působnosti valné hromady společ-

nosti Služby města Březová projednali a schválili 

řádnou roční účetní závěrku společnosti za rok 

2019 a rozdělení jejího hospodářského výsledku. 

Na vědomí pak ještě členové RM vzali Výroč-

ní zprávu o plnění veřejné zakázky za rok 2019 

– MHD a Zápis z jednání k provozu MHD za rok 

2019 a I. čtvrtletí 2020, Zápis z krizového štábu 

ze dne 18. května 2020 a výběr dodavatele díl-

čích části stavby „Zateplení fasády domu čp. 7 

v Kostelní Bříze (firma TVT&LEV s.r.o. Chodov, cena 

498.863,09 Kč bez DPH).

Zastupitelé se sešli ke svému 4. jednání 22. červ-

na, z preventivních důvodů opět v malém sále KD 

Březová. Před zahájením programu starosta měs-

ta předal symbolické ocenění zasloužilému dárci 

krve L. Pankovi. Poté si již zastupitelé odsouhla-

sili program jednání a vyslechli zprávy o činnos-

ti rady města a výborů od posledního zasedání. 

Následně projednali a schválili 2. rozpočtové 

opatření v roce 2020 a na doporučení rady města 

odsouhlasili mimořádnou odměnu místostaros-

tovi města J. Bělíčkovi za zpracování Strategické-

ho plánu rozvoje města Březová a přidružených 

obcí na období 2021-2026. Dalšími usneseními 

schválili prodej větší části pozemku p.č. 442/1 

(tzv. Třešňovka) a záměr prodeje osmimetrového 

pozemku p.č. 516/2, v obou případech v Březové. 

Odsouhlasili také odkoupení a prodej některých 

pozemků v Kamenici (město by mělo odkoupit 

některé pozemky v okolí Kamenické kapličky). 

Členové ZM byli také pro poskytnutí mimořád-

ného investičního příspěvku Mikroregionu So-

kolov-východ na spolufinancování pořízení dvou 

kusů elektronické úřední desky v rámci projektu 

„Efektivní veřejná správa v Mikroregionu Sokolov-

-východ“. Dalšími usneseními členové ZM zrušili 

dřívější usnesení o způsobu prodeje nepotřeb-

ného vozidla Gazelle a schválili prodej tohoto 

vozidla jedinému aktuálnímu zájemci a na závěr 

ještě schválili účast města ve společném dotač-

ním projektu obcí Kraslicka a Sokolovska na před-

cházení vzniku odpadů (pořízení kompostérů pro 

využití občany). 

6. řádné zasedání Rady města Březová se konalo 

dne 8. června 2020. Členové RM v úvodu připravili 

4. zasedání zastupitelstva města a projednali petici 

občanů proti plánovanému prodeji pozemku p. č. 

442/1 v Březové, kdy konstatovali, že prodej bude 

předmětem jednání příštího zastupitelstva. V další 

části jednání radní projednali zápisy z výborů a ko-

misí, neschválili finanční podporu Linky bezpečí 

z rozpočtu města Březová a pak již v bloku Různé 

odsouhlasili poskytnutí některých sociálních finanč-

ních příspěvků (pomoc rodinám při úmrtí či naro-

zení dítěte), dále schválili snížení nájemného pro-

stor Bowlingcentra v letních měsících, prodloužení 

pronájmu nebytových prostor v čp. 100 a v čp. 138 

(potraviny a kanceláře), pronájem nebytových pro-

stor v čp. 230 a v čp. 250 (restaurace a Bowlingcen-

trum), zastupitelům doporučili schválit prodej části 

pozemku p.č. 442/1 a záměr prodeje pozemku p.č. 

516/2 v Březové, následně schválili ukončení výpůjč-

ky části pozemku p.č. 37 v Kamenici a záměr nové 

výpůjčky tohoto pozemku, schválili také pronájem 

pozemků p.č. 482/2 a 483/2 v Březové a p.č. 651/22 

v Kamenici, zastupitelům doporučili schválit poskyt-

nutí mimořádného investičního příspěvku Mikrore-

gionu Sokolov-východ na spolufinancování pořízení 

elektronické úřední desky v rámci projektu „Efektiv-

ní veřejná správa v Mikroregionu Sokolov-východ“, 

schválili také dodatek č.1 ke Smlouvě o veřejných 

službách v přepravě, s ohledem na aktuální stav pří-

znivých cen za dodávku energie RM také schválila 

přijetí individuální nabídky na dodávku elektrické 

energie pro smluvní období roku 2022 od skupiny 

ČEZ, radní dále odsouhlasili vyřazení zastaralého 

zboží na skladě infocentra a doporučili zastupitelům 

upravit usnesení k prodeji vozidla Gazelle vzhle-

dem k obdržené nabídce na odkoupení, pak ještě 

schválili jednu smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 

věcného břemene, zastupitelům doporučili schválit 

mimořádnou odměnu pro místostarostu za zpra-

cování Strategického plánu rozvoje města Březová 

a přidružených obcí na období 2021-2026 a v závě-

ru tohoto bloku ještě schválili finanční dar 5.000 Kč 

Nadačnímu fondu RAFAEL DĚTEM (rehabilitace 

KLIM-Therapy v LP Klimkovice). 

z jednání zm a rm

Krásné a pohodové léto, pokud možno bez všech virů a bacilů, příjemně 
strávené dny prázdnin a dovolených a mnoho jedinečných zážitků všem 
našim čtenářům přeje

Miroslav Bouda, starosta města
a celý kolektiv radnice.
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tentokrát proběhlo v amfiteátru KD 

v uzavřenější společnosti, kde bylo 

žákům předáno vysvědčení. Rozlučky 

se zúčastnil starosta města Miroslav 

Bouda, předsedkyně školské rady 

a další hosté. Starosta poté deváťáky 

a zástupce pedagogů pozval 

na posezení do prostor Bowlingcentra 

a využil této příležitosti i k poděkování 

pedagogům za jejich práci, což 

letos nešlo kvůli pandemickým 

opatřením učinit na jindy obvyklém 

setkání u příležitosti Dne učitelů. 

Práce pedagogů byla letos obzvlášť 

náročná, kdy všichni pracovníci školy 

byli nuceni přeorganizovat kompletně 

celý vyučovací systém.

...finišují práce na úpravě prostor 

restaurace v Kamenici? Město 

zde realizuje úpravu interiéru 

instalací sádrokartonové příčky, 

která vytvoří prostor pro umístění 

gastrotechnologie pro přípravu 

teplých jídel. Zároveň je nutné 

upravit odpadní vedení či doplnit 

elektroinstalaci. Další vybavení, 

především výčepní pult a další 

související technologie, si 

financuje nový nájemce ve vlastní 

režii. Předpoklad opětovného 

zprovoznění kamenické hospůdky je 

během měsíce července, kdy velkou 

snahou je, aby byl alespoň částečný 

provoz zahájen v rámci tzv. Letní 

kamenické slavnosti (svátek sv. Máří 

Magdaleny – procesí s posezením 

a společenskou zábavou). 

oznámení
 o průběHu letní 

odstávky czt
Oznamujeme, že pravidelná let-

ní odstávka soustavy centrálního 

zásobování teplem ze zdroje Elek-

trárna Tisová, a.s., Březová u Soko-

lova bude v letošním roce probíhat 

v termínu 

od 13. 7. do 17. 7. 2020,

kdy proběhnou plánované opravy 

technologického zařízení páteř-

ního napaječe DN 800, parovodů 

pokračování na str. 7

o české filmy Havel, Šarlatán a Štěstí je krásná 

věc, dále o americké filmy Tenet a Noví mutanti 

nebo o dětské animované snímky Vzhůru za sny, 

SpongeBob ve filmu: Houba na útěku a Trollové: 

Světové turné. 

I letos kino Admira připravuje provoz letního kina, 

které bylo v uplynulém roce hojně navštěvované.  

Půjde celkem o 6 filmových promítání, a to o hu-

dební film Rocketman (úterý 7. července), čes-

kou letní komedii Přes prsty (úterý 21. července), 

úspěšný krimi film Joker (úterý 28. července), čes-

kou komedii Poslední aristokratka (úterý 4. srpna), 

rodinný film Dolittle (úterý 18. srpna) a českou ko-

medii „Vlastníci“ (25. srpna). Speciálním promítá-

ním v letním kině bude nová česká komedie „3Bo-

bule“, a to konkrétně v sobotu 1. srpna. Začátky 

promítání jsou stanoveny na 21:30 hod., vstupné 

činí jednotně 80 Kč (na 3Bobule 100 Kč) a promí-

tání se vždy uskuteční pouze za příznivého počasí.  

Z nejnovějších událostí v KD a MFC lze zmínit 

např. přípravy přesunutých akcí „Setkání harmoni-

kářů Březová“ (12. září) a divadelního představení 

„Nebyla to pátá, byla to devátá“ (20. října). Zakou-

pené vstupenky na obě akce zůstávají v platnosti, 

pro jejich případné vrácení můžete kontaktovat 

pokladnu Kulturního domu a kina na emailu go-

gova@mu-brezova.cz příp. na telefonním čísle 

607 022 923. Zahájeny byly také přípravy kultur-

ního programu u příležitosti Mezinárodního dne 

seniorů s názvem Petr Nárožný a Kamarádi, který 

se uskuteční v kinosále v úterý 29. září a který na-

bídne přítomným divákům zajímavou talk-show 

s několika hudebními vstupy, dále přípravy tradič-

ní pěvecké soutěže Březovský lístek (21. listopa-

du) a také podzimního výročního koncertu, který 

se uskuteční v kinosále u příležitosti letošních 

oslav 60. výročí od povýšení Březové na město. 

Mgr. Michal Bedeč,

vedoucí KD a MFC

Měsíc červen byl stále ještě ve znamení útlumu 

činnosti v důsledku epidemie COVIDu-19, provoz 

byl v omezeném režimu obnoven až od pondělí 8. 

června, a to jak u digitálního kina, tak sportovní haly. 

V prostorách KD se konalo jen pár společenských 

akcí koncem měsíce, a to konkrétně setkání staros-

tů Mikroregionu Sokolov-Východ (18. června), valná 

hromada MAS Sokolovsko (18. června), valná hro-

mada Sokolovské vodárenské (19. června) a červno-

vé jednání zastupitelstva města (22. června).

Během letních měsíců dochází klasicky k útlumu 

akcí a činností v celém Kulturním domě a MFC 

(zejména z důvodů různých oprav a čerpání do-

volených), jinak tomu nebude ani letos. Samo-

zřejmostí je pokračování provozu minigolfového 

hřiště, které je otevřeno po dobu celého týdne 

(za příznivého počasí). Více informací v restaura-

ci Kulturní dům (tel. 725 826 042), kde naleznete 

také pokladnu a půjčovnu herního nářadí. 

V omezeném rozsahu bude přes letní měsíce 

promítat také digitální kino Admira. Nabídka 

bude plná filmových premiér. Konkrétně půjde 

co novéHo v Kulturním domě a MFC? 

Jak jsme již informovali v minulém vydání, v části ulic Sklářská a Hlavní probíhá rekonstrukce rozvodů 

tepla a TUV. Žádáme místní obyvatele o zvýšenou opatrnost v blízkosti prostoru staveniště a také o tro-

chu tolerance v souvislosti s nezbytnými omezeními (výkopy, možnost zvýšeného vzniku bláta apod.). 

Důvodem rekonstrukce je hlavně dožití stávajících rozvodů a jejich zvýšená poruchovost v poslední 

době. Práce by měly být dokončeny v měsíci srpnu.

rekonstrukce rozvodů tepla potrvá do srpna 
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SaÚS, Březová, Montstav, Svatava, 

Královské Poříčí, Sostroj, ESO-RS2 

a horkovodu Habartov vč. jejich 

přímých odboček, dle podrobného 

programu průběhu letní odstávky 

CZT 2020.

Elektrárna Tisová, a.s.

knihovna připomíná 
významná výročí

červenec
2. 7. 1930 se narodil Ota Pavel, spi-

sovatel (zemř. 31. 3. 1973) – Dukla 

mezi mrakodrapy, Jak jsem potkal 

ryby, Smrt krásných srnců, Syn ce-

lerového krále, Pohádka o Raškovi, 

Fialkový poustevník, Zlatí úhoři, Vý-

stup na Eiger a jiné 

4. 7. 2000 zemřel Vladimír Ráž, herec 

(nar. 1. 7. 1923) – Byl jednou jeden 

král, Sňatky z rozumu, Byl jednou je-

den dům, Smrt císaře a krále Karla IV., 

O ptáku ohniváku, Osamělý jezdec, 

Mrtvý princ, Dnes naposled, Morálka 

paní Dulské aj.

7. 7. 1655 se narodil Kryštof Dien-

tzenhofer, barokní stavitel a architekt, 

činný v Čechách, otec Kiliána Ignáce 

Dientzenhofera (zemř. 20. 6. 1722) – 

Loreta, Štenberský palác, Klášter Teplá, 

Pevnostní stavby Cheb, Kostel sv. Kláry 

Cheb aj.

8. 7. 1935 zemřel Ignát Herrmann, 

spisovatel a novinář (nar. 12. 8. 

1854) – U snědeného krámu, Otec 

Kondelík a ženich Vejvara, Historie 

o doktoru Faustovi, Příběh dušič-

kový, Bezdětná, Burlesky, Ztřeštěné 

historky, Bodří Pražané aj. 

11. 7. 1920 se narodil Dana Medřická, 

herečka (zemř. 21. 1. 1983) – Taková 

normální rodinka, Měsíc nad řekou, 

Ošklivá slečna, Romeo a Julie na konci 

listopadu, Nemocnice na kraji města, 

Dívka s mušlí, Konec zázraku a jiné 

13. 7. 1925 se narodil Ivan Medek, mu-

zikolog, novinář (zemř. 6. 1. 2010), 95

14. 7. 1910 se narodila Helena Šmahe-

lová, spisovatelka (zemř. 5. 11. 1997) 

– Cesta ze zármutku, Devět tisíc dnů, 

pokračování na str. 8

Začalo léto. Svítí sluníčko. Využíváme krásných 

a posledních společných dní ve škole. Jdeme 

do lesa. Zjišťujeme, že učení na dálku jsme ne-

zanedbali. Poznáváme rostliny, trávy, lesní plody 

i stromy. Z přírodnin jsme vytvořili mandaly i krás-

né příbytky. Po práci nám docela vyhládlo, a tak 

nám svačina přišla vhod.

Za ZŠ Helena Baláková

poslední týden ve škole se čtvrťáci učili v přírodě
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Stíny mých otců, Mládí na křídlech, 

Dědicové snů, Dva týdny prázdnin, 

Dům radostí, Sobectví, Žena roku, 

Magda, Jsem už velká dívka, Dobrá 

mysl, Útěk postřeleného zajíce, Chrab-

rovka aj.

17. 7. 1950 zemřel Antonie Nedošín-

ská, herečka (nar. 26. 6. 1885) – Madla 

z cihelny, Její lékař, Matka Kráčmerka, 

Jedna z milionu, Velbloud uchem 

jehly, Dívka v modrém, Nebe a dudy, 

První políbení, Dobrý voják Švejk a jiné

24. 7. 1860 se narodil Alfons Mucha, 

malíř (zemř. 14. 7. 1939), 160

srpen
5. 8. 1960 zemřel Theodor Pištěk, herec 

(nar. 13. 6. 1895) – Hotel Modrá hvěz-

da, Roztomilý člověk, Tetička, Z čes-

kých mlýnů, Anděl na horách, Krok 

do tmy, Ulička v ráji, Jánošík, Dcery Evi-

ny, Takový je život, Hříchy mládí a další

5. 8. 1845 zemřel Magdalena Dobro-

mila Rettigová, národní buditelka, spi-

sovatelka (nar. 31. 1. 1785), 175

17. 8. 2010 zemřel Ludvík Kundera, spi-

sovatel (nar. 22. 3. 1920) – Fragment, 

Hruden, Ptaní, Královna Dagmar, Malé 

radosti, Pády a nálezy, Řečiště, Piju čas, 

Odjezd, Dada, Fragment, Totální kuro-

pění, Nežert, Spád věcí a jiné básně aj.

20. 8. 1995 zemřel Jiří Lír, filmový he-

rec a naivní malíř (nar. 19. 6. 1923) – 

Konec starých časů, Poslední motýl, 

Amadeus, Vesničko má středisková, 

Čertův švagr, Lásky mezi kapkami deš-

tě, Vrchní, prchni!, Causa Králík, Lev je 

v ulicích aj. 

21. 8. 1915 zemřel Karel Myslbek, malíř 

(nar. 24. 7. 1874), 105

22. 8. 1925 zemřel Vojtěch Hynais, 

malíř, dekoratér a grafik (nar. 14. 12. 

1854), 95

23. 8. 1965 zemřel Jan Antonín Baťa, 

podnikatel (nar. 7. 3. 1898), 55

24. 8. 1885 se narodil Václav Špála, ma-

líř (zemř. 13. 5. 1946), 135

25. 8. 1925 se narodil Miroslav Plzák, lé-

kař – psychiatr (zemř. 13. 11. 2010), 95

29. 8. 1960 zemřel Jaroslav Žák, spi-

1.A – vyHlížíme spolužáky, prázdniny, lepší časy

pokračování na str. 9
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sovatel (nar. 28. 11. 1906) – Študáci 

a kantoři, Vydržte až do finiše, Pan Po-

sleda, přítel študáků, Kámen mudrců, 

Konec starých časů, Cesta do hlubin 

študákovy duše, Oheň a jiné

30. 8. 1920 se narodil Zdeněk Řehoř, 

herec (zemř. 8. 11. 1994) – Sňatky 

z rozumu, Trhák, Bílá paní, Skok do ne-

známa, Dobří holubi se vracejí, Popel 

a hvězdy, Přežil jsem svou smrt, Jízda 

králů, Hrdinové mlčí, Pět z miliónu, 

Svatý Michal, Markéta Lazarová, Nahá 

pastýřka, Krkonošské pohádky, Hlavní 

výhra aj.

31. 8. 2000 zemřel Jaroslav Dudek, 

divadelní a televizní režisér (nar. 17. 1. 

1932) – Taková normální rodinka, Ple-

chová kavalérie, Žena za pultem, Hřbi-

tov pro cizince, Atentát na ministra 

financí, Dívka a smrt, Mata Hari, Jegor 

Bulyčov, Jmenuji se po tátovi, Lékaři, 

Fanynka, Dům na Sahaře, Brokovnice 

a jiné

dočasná změna 
provozní doby 

městské kniHovny 
Knihovna bude do 31. srpna 
2020 pro veřejnost otevřena 

pouze
v pondělí a ve středu  

od 8.00 do 11.00 a

 od 13.00 do 17.00 hod.

dvacet let vzniku 
kraje připomene 
nové logo
Karlovarský kraj si v letošním roce 

připomíná dvacetiletí svého vzniku. 

I když koronavirová nákaza změnila 

plány oslav a akce pro veřejnost se 

zatím v zamýšleném rozsahu konat 

nemohou, přesto chce kraj toto výro-

čí symbolicky oslavit, a to mimo jiné 

novým logem či speciálním vydáním 

Krajských listů.

Své aktivity kraj propojí s pro-

jektem Žijeme regionem

Projekt Žijeme regionem se snaží 

ve spolupráci s ambasadory – zají-

mavými osobnostmi Karlovarského 

kraje ukázat, jak velký potenciál má 

2.a: Hádej, kdo jsem!

pokračování na str. 12
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9. A se loučí…      29. 6. 2020 Základní škola 
Březová 

 

 

 

 

 

 

 

9. B se loučí…      29. 6. 2020 Základní škola 
Březová 

9.B se loučí... 29. 6. 2020
Třemi cestami můžeme dojít k moudrosti: První je cesta zkušenosti – to je cesta nejtěžší. 
Druhá je cesta napodobení – to je cesta nejlehčí. Třetí je cesta přemýšlení – to je cesta 
nejušlechtilejší.

Konfucius

Ať se tato moudrá slova stanou naším životním mottem. Pokud se jich budeme držet i my, zvládneme všechny překážky, 

které nám život postaví do cesty. Děkujeme vám všem za to, že jsme mohli být žáky naší Základní školy Březová. Odnáší-

me si nejenom základní vzdělání, ale také spoustu hezkých zážitků, vzpomínek i přátelství - možná na celý život.

Žáci 9.A a 9.B

9.A se loučí... 29. 6. 2020
Překážky v nás vyburcují vlohy, které by v nás za příznivých okolností zůstaly dřímat.

Q. Horatius Flaccus

 

 

 

 

9. A se loučí…      29. 6. 2020 Základní škola 
Březová 

 

 

 

 

9. A se loučí…      29. 6. 2020 Základní škola 
Březová 
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Krajinky a odvážní vystoupali na Lávku s rozhlednou. 

Za týden jsme se vydali do CHKO na Kladskou. Děti 

si prošly naučnou stezku, zopakovaly si, co se bě-

hem roku naučily o zvířatech, rostlinách a stromech. 

V Domě přírody se dozvěděly, co je to „mofeta“, po-

tkaly lesní vílu a prošly netopýří jeskyní. 

Jitka Hornerová, MŠ Komenského

náš kraj pro život. Je totiž plný přírod-

ního bohatství, obdivuhodné historie 

a žijí v něm lidé, kteří jsou na něj hrdí 

a umějí zapracovat na tom, aby se v re-

gionu žilo lépe. Nové logo projektu se 

právě nyní propojí s výročím 20 let exi-

stence krajů. „Od vzniku Karlovarského 

kraje uplynulo 20 let, po které se vel-

mi výrazně měnila tvář regionu. Díky 

všem lidem, kteří tady žijí, jsou aktivní 

a mají rádi svou obec, město, celý kraj, 

jsme ušli obrovský kus cesty. A letos se 

obracíme na chvíli zpět a snažíme se 

připomenout, co všechno má kraj bě-

hem uplynulého dvacetiletí za sebou. 

Chystali jsme řadu akcí, které se ale 

neobejdou bez našich občanů. V sou-

časné době se nicméně velká setkání 

konat nemohou, pokusíme se tedy 

jubileum připomenout i jinak. Aktu-

álně formou nového loga,“ vysvětlil 

hejtman Petr Kubis.

Hlavním motivem loga 

je obrys kraje

Grafické provedení dává najevo svým 

pestrobarevným spektrem šíři mož-

ností, které Karlovarský kraj nabízí, ať 

už jsou to památky, lázeňství, příroda, 

kultura nebo sport. Barevným prove-

dením navazuje na existující vizuální 

styl destinační agentury Živý kraj s cí-

lem vytvořit ucelený vizuální styl Kar-

lovarského kraje. Hlavním grafickým 

motivem je obrys kraje, který je vypl-

něný dynamickými tahy štětce, které 

symbolizují jednotlivé oblasti využití. 

Životní energii zastupuje stylizovaná 

linie srdečního tepu a symbol srdce. 

„Logo vizuálně dokresluje motto ce-

lého projektu – „Žijeme regionem“, 

ve variantě připomínající dvacetiletí 

kraje jej pak doplňuje číslovka zdůraz-

ňující výročí.

Speciální vydání Krajských listů

Dvacetiletí Karlovarského kraje připo-

menou i srpnové Krajské listy. Jejich 

vydání bude věnováno změnám, 

které provázejí region od doby jeho 

vzniku až po současnost. K dispozici 

budou noviny samozřejmě jako vždy 

zdarma s distribucí do domácností 

se školkou na výlety

pokračování na str. 13

Čas utekl jako voda a na naše předškoláky už čeká 

škola... Nastal čas pasování, ale tentokrát bylo všech-

no jiné. Z velké slávy v kinosálu kvůli koronaviru se-

šlo a museli jsme se zařídit jinak. Na školní zahradě 

za pěkného počasí se uskutečnila slavnost - děti za-

zpívaly písně, mladší ze třídy rybiček se také předved-

ly a začalo pasování na školáky. Slavnostně oblečené 

děti dostaly medaili a batoh s dárky, všichni jim za-

tleskali a popřáli hodně úspěchů ve škole i v dalším 

životě. Když bylo po všem, sladká tečka – zmrzlina pro 

všechny děti. Takže nakonec velká spokojenost, i když 

u toho tentokrát nebyli rodiče. Blahopřejeme!

pasování školáků

Výlet do Chebu jsme naplánovali na Den dětí. Naši 

procházku jsme započali na Statku Stein, kde jsme 

viděli koně, pštrosy i lamy. Cestu nám ukazovala čer-

vená turistická značka podél vodní nádrže Skalka. 

Měli jsme možnost pozorovat vodní hladinu z vy-

hlídky Chebská stráž, vidět jeskynní malby a hledat 

cestu labyrintem. Postupně jsme došli do chebské 

Vavřinová Vlasta, MŠ Komenského 
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v kraji a s možností odběru e-mailem.

 „Dvacítka“ Českého  

rozhlasu Karlovy Vary

Český rozhlas Karlovy Vary přichází 

u příležitosti 20. výročí krajů České re-

publiky se speciální rubrikou Dvacítka 

Karlovarského kraje. Od června do po-

loviny října se mohou posluchači kaž-

dý pátek a sobotu těšit na nejkrásnější 

místa a zajímavosti regionu.

vláda jednala 
v kraji o řešení 

pro sokolovskou 
uHelnou

Řešení pro Sokolovskou uhelnou, do-

tace pro obce i urychlení silničních 

staveb a oprav silnic a dálnic – tako-

vá byla hlavní témata, o kterých přijel 

do Karlovarského kraje jednat premi-

ér Andrej Babiš a další členové vlády. 

Na návštěvě v regionu je provázel 

hejtman Karlovarského kraje Petr Ku-

bis a další zástupci vedení kraje.

Během setkání s představiteli společ-

nosti Sokolovská uhelná došlo k vy-

tvoření společné krizové skupiny, která 

se v příštích dnech bude zabývat mož-

nostmi pomoci státu při transformaci 

společnosti. Firma se chystá během 

července zastavit provoz plynárenské 

části provozu ve Vřesové a propustit 

okolo 800 lidí. „Je to složitý problém. 

Od Sokolovské uhelné máme ana-

lýzy a čísla, která nyní vyhodnotíme. 

Zasednou i pracovní skupiny. Času je 

opravdu málo. Variant moc není a vlá-

da musí prověřit, jestli a jak může po-

moct, i v Bruselu,“ uvedl premiér.

Podle vicepremiéra a ministra prů-

myslu a obchodu Karla Havlíčka jde 

na Sokolovsku o hlubší problém, kte-

rý má dvě části. „Jednak transformaci 

Sokolovské uhelné a dále zásobování 

teplem jako součást moderního tep-

lárenství. Musí se to řešit rychle, proto 

dnes vznikla krizová skupina, která se 

sejde už příští týden,“ řekl Karel Ha-

vlíček a dodal: „Na stůl se dají všechna 

čísla. Mimo jiné to, jak dlouho bude 

transformace trvat, kolik bude třeba 

Během školního roku děti navštěvovaly dílny 

a kuchyňku v základní škole, každých 14 dní. Roz-

dělily se do dvou skupin, kdy jedna skupina pra-

covala v dílnách, kde se brousilo, řezalo, zatlouka-

ly hřebíky a připravovaly díly k výrobě vánočních 

i velikonočních dekorací. Druhá skupina mezitím 

připravovala svačinu, prostírala stoly a myla ná-

dobí. Při další návštěvě se skupiny prohodily. Děti 

získaly nové zkušenosti a dovednosti, procvičily si 

jemnou motoriku například při zatloukání hřebí-

ků, při výrobě ježka. Pan Šlajchrt, kterému tímto 

moc děkujeme, dětem připravil polotovar, který 

děti dokončily. Vždy se těšily, co budeme vyrábět 

projekty v mš Komenského

nového, jaký výrobek si odnesou domů.  Spojení 

vaření s přípravou svačiny dětí pro své kamarády 

je velice atraktivní a chtěli bychom v této aktivitě 

pokračovat i příští školní rok. Zároveň jsme byli 

zapojeni do celoročního projektu „Cvičíme se So-

kolem “. Pro každou věkovou kategorii byly připra-

veny sešity, kde děti plnily úkoly veverky, opičky, 

ježka, kobylky a berušky. Třída Motýlků úkoly pl-

nila nejen při cvičení v mateřské škole, ale také 

v tělocvičně základní školy a hale MFC. Našim dě-

tem přejeme nejeden sportovní výkon, ale hlavně 

radost z pohybu.

Daniela Daňová, MŠ Komenského

V rámci tématu 

„Ze života hmyzu“ 

jsme s dětmi z MŠ 

Smetanova navští-

vily včelí úl pana 

Kříže z Březové.

Se vším nás seznámil syn pana Kříže Marek, který 

dětem vysvětlil, jak to ve včelím úlu vlastně chodí, 

jak dlouho včelka žije, co má v úlu za úkoly a jak 

vlastně ta sladká dobrota – MED – vzniká. Děti už 

ze školky věděly, proč včelka létá z květu na květ 

a kam vlastně nosí nasbíranou šťávu – NEKTAR. 

Mohly si vyzkoušet opravdový ochranný oblek 

pro včelaře, ti statečnější se mohly ke včeličkám 

přiblížit a opatrně nahlédnout, jak to ve včelím 

úlu vlastně vypadá.

děti z mš smetanova navštívili včelí úl

Jakou sladkou tečku každý dostal svou lžičku 

a mohl ochutnat medík přímo ze sklenice. Sladká 

dobrota dětem moc chutnala, některým dokonce 

víc než sladké lízátko.

Tímto panu Křížovi děkujeme za pěkný zážitek. 

Děti a paní učitelky ze 2. třídy 

z MŠ Smetanova pokračování na str. 14
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kiády, takže musel rozhodovat tzv. rozstřel, který 

našemu borci nevyšel. V ženách si na této soutěži 

nejúspěšněji vedla Pavlína Hiblerová, která zvítězila, 

na třetím místě skončila březovská Anna Dušková.

V průběžných výsledcích po třech soutěžích si pro-

zatím nejlépe vede Ladislav Truhlář, Karel Berka je 

v průběžném pořadí na 5. místě a v kategorii žen 

je nejúspěšnější Pavlína Hiblerová. Nyní se prakisté 

připravují na další soutěže. Již počátkem července 

vyrazí do Kralup nad Vltavou a další mistrovskou 

soutěž absolvují v obci Hluboké Mašůvky u Znojma.

Soutěž M ČR po nucené  
přestávce pokračuje

Po jarním „pandemickém útlumu“ březovští prakisté 

pokračovali ve své letošní soutěžní střelecké sezóně. 

30. května se zúčastnili soutěže M ČR v moravských 

Mutěnicích a 20. června soutěže v Kynšperku nad 

Ohří. Z výsledkových listin lze vyčíst, že se celostát-

ně objevuje celá řada nových velmi dobrých střelců, 

takže stačí malé zaváhání a dosud vedoucí střelec 

může rázem být na 5. místě průběžné tabulky. Svěd-

čí o tom i výsledky mutěnické prakiády, kdy dosud 

nejúspěšnější střelec a Mistr ČR Ladislav Truhlář 

skončil na 5. místě jen s minimálním rozdílem bodů 

od vítěze. Velmi úspěšně si v Mutěnicích vedly zá-

stupkyně březovských žen, kdy v této kategirii zví-

tězila Anna Dušková a na druhém místě se umístila 

Pavlína Hiblerová.

V Kynšperku nad Ohří pak opět potvrdil své kvality 

Ladislav Truhlář, který tentokrát skončil na 2. místě. 

Nastřílel sice maximální možný počet bodů, avšak 

stejně si počínal i konečný vítěz kynšperské pra-

zprávičky z prakárnypracovníků i co se dá dělat s emisními 

povolenkami, jejichž cena drtí řadu 

firem v celé Evropě.“ Ministryně práce 

a sociálních věcí Jana Maláčová rovně-

ž připomněla, že se nezaměstnanost 

v Karlovarském kraji v květnu dostala 

na 4,9 procenta, na Sokolovsku ale 

byla ještě vyšší, 5,6 procenta.

Členové vlády se také setkali v Sokolo-

vě se starosty měst a obcí Sokolovska. 

Hejtman Petr Kubis při této příležitosti 

ocenil přístup vlády nejen ohledně 

Sokolovské uhelné, ale také v nedav-

né době koronavirové krize. „Musím 

poděkovat panu premiérovi a celé 

vládě, protože když na nás korona-

virus udeřil a měli jsme problémy se 

šířením nákazy v chebské nemocnici, 

v nemocnici v Mariánských Lázních, 

tak jsme se operativně domlouvali 

po telefonu a pomoc přišla v řádu 

hodin,“ vysvětlil. Starostové se už před 

časem obrátili na vedení státu, aby vy-

jádřili svůj nesouhlas s propadem da-

ňových příjmů kvůli kompenzačním 

bonusum, z nichž jdou peníze OSVČ 

a malým společnostem, a na kterých 

se podílejí kromě státu kraje a obce. 

Premiér je ujistil, že s nimi dále bude 

vláda debatovat a chce jim vyjít vstříc 

například i tím, že projekty, jež má 

ve svém zásobníku ministerstvo pro 

místní rozvoj, a u nichž se nepočítalo 

s financováním, nakonec požadované 

dotace dostanou.

Poslední zastávka pracovní návštěvy 

premiéra byl nový obchvat silnice I/21 

v úseku Trstěnice – Drmoul na Cheb-

sku, kde se ve čtvrtek 4. června ko-

nečně otevřel.Po dlouhých desítkách 

let tak zmizela nejen takzvaná „křižo-

vatka smrti“, kde docházelo k častým 

dopravním nehodám, ale oddychli 

si zejména obyvatelé obce Drmoul, 

kudy za den projelo až 12 tisíc vozidel. 

Premiér Andrej Babiš při oficiálním 

zprovoznění obchvatu uvedl, že podle 

něj je největším problémem Karlovar-

ského kraje nedokončená dalnice D6, 

kde se nyní pracuje na třech nových 

úsecích.
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19informační servis 

Starosta Bouda Miroslav 22 724 180 833

Místostarosta Bělíček Jaroslav 13 601 573 182

Tajemnice Kašparová Jana 23 724 180 788

Sekretariát Doudová Veronika 63 602 656 630

Podatelna Semínová Jana 10

Vedoucí HSO Sladká Anna 18 603 564 821

Vedoucí SMM Fajt Jakub 17 602 110 574

Matrika Adamcová Marie 11 722 066 080

Bytové odd. Fialová Lenka 16 725 093 073

Účtárna Škubalová Šárka 19

Ekonom Zubr Martin 30 724 217 079

Vedoucí MH Smíšek Petr 14 604 731 791

Údržba BFa NF Pehanič Michal 33 777 117 905

(byty, nebytové, prostory, voda, topení, plyn, elektro)

Referent dotací Bělíček Jaroslav 13 601 573 182

Kult. dům a MFC Mgr. Bedeč Michal 725 984 492

Dům pro seniory 68

Pokladna Musilová Libuše 26
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město březová 
poskytuje tyto 
služby:
infocentrum - vestibul měÚ

podatelna měÚ 

informace: 

•	 o	kulturních	a	sportovních	akcích,

•	 o	dopravním	spojení,	

•	 o	ubytování,	stravování.	

kopírování pro veřejnost.

faxování, tisk z datových nosičů.

prodej:

•	 map	a	publikací,

•	 propagačních	předmětů.

pronájem prostor kd a mfc

•	 sportovní	hala	-	p.	Jiří	Musil,	

správce, mobil: 724 217 041

•	 kulturní	a	společenské	akce	-	

Mgr. Michal Bedeč, vedoucí KD 

a MFC, mobil: 725 984 492

stravování pro veřejnost

ve školní jídelně

•	 za	výhodných	podmínek,	

•	 výběr	ze	dvou	jídel,

•	 možnost	objednávek	přes	internet,

•	 stravu	lze	odebrat	do	jídlonosičů	

nebo zkonzumovat přímo 

v příjemném prostředí školní jídelny,

•	 sleva	pro	seniory.

Informace, objednávky:  

p.  E. Ohnesorgová, tel.: 352 633 543

dovozová služba pro seniory

- nad 65 let nebo ZTP

- na úřady, k lékaři

Objednávky: p. Fialová, 

tel.: 725 093 073, 352 633 516 

možnost inzerce

•	 ve	zpravodaji:	p.	Martin	Zubr,	 

tel.: 352 633 530

•	 ve	vývěsních	skříňkách:	 

infocentrum ve vestibulu 

MěÚ, tel.: 352 633 510

•	 komerční	hlášení	veřejným	

rozhlasem: p. Lenka Fialová, 

tel.: 352 633 516

telefon: 352 633 525, mobil: 724 587 020,

e-mail: knihovna@mu-brezova.cz

pondělí, středa

čtvrtek

7.45 - 11.00 a 12.00 - 17.45

7.45 - 14.45

městská kniHovna Březová, Komenského 250:

městský Úřad Březová:  352 633 5xx

když dojde k havárii ...

Při haváriích ve vašich bytech se Přednostně řiďte:
•	 v	případě	společenství	vlastníků	b.j.	informační	tabulkou	s	označením	Vašeho	správce	SVJ,	kde	jsou	uvede-

na pohotovostní čísla pro případ poruchy nebo havárie.

•	 v	případě	objektů	a	bytových	jednotek	v	majetku	města	Březová	se	řiďte	informační	tabulkou	vyvěšenou	

na budově městského úřadu, kde je vždy uvedeno konkrétní telefonní číslo spolu s pracovníkem který 

zajišťuje pohotovostní službu.

Při haváriích v pracovní době (pondělí, středa 7.00 – 17.00 hod., úterý, čtvrtek 7.00 – 15.00 hod., pátek 7.00 – 

13.30 hod.) můžete rovněž volat tel. číslo ústředny MěÚ Březová 352 661 273, 352 633 510.

některá další čísla, kam se lze obracet Při haváriích mimo Pracovní dobu: 
Plyn 1239 (pohotovostní služba plynárny), 777 650 060 (p. Malý)

Pohotovostní služba vodárny 

Pohotovostní služba elektro

352 304 111 

800 850 860

Provoz tepelného hospodářství Pohotovostní číslo při poruchách dodávek tepla a TUV:  

777 117 975, 777 117 020

Aktuální telefonní číslo osoby vykonávající hotovost je vždy 

vyvěšeno na vstupních dveřích do budovy MěÚ a rovněž 

na vratech výměníkové stanice VS 2 (za budovou MěÚ)

Obsluha výměníkové stanice: tel.: 777 117 975

Údržba výměníkové stanice:  Pavel Kalla, tel.: 777 117 020

Finanční a ekonomické odd.: Karin Grapová, tel.: 352 633 515 

Ředitel společnosti:  Bc. Michal Pehanič, tel.: 777 117 905

Další tísňová volání:

Univerzální tísňová linka 112

Hasičský záchranný sbor 150

Hasiči Březová 728 419 349 - Miroslav Lukáš, 723 878 867 - Jaroslav Pudil

Policie 158, 352 621 551 (Policie ČR - venkov)

Rychlá záchranná služba 155

Lékařská pohotovost 352 520 347 (16-21 h., S+N 9-19 h.), zubní 352 520 195 (S+N 9-14 h.)




